

## **Sgt J.L. Penney, CD**



Born in Gander, Newfoundland, Sgt Penney enrolled in the Canadian Armed Forces (CAF) in May 2006. After completing BMQ training at CFB Borden and QL3 training at CFSME in Gagetown, Sgt Penney returned to 91 Construction Engineering Flight (CEF) at 9 Wing Gander.

Over the course of the next few years, Sgt Penney was involved with JTF Games 2010, deployed with JTF Afghanistan on a Technical Assistance Visit in 2010, participated in OP NANOOK in 2011, and conducted another TAV to Lithuania in 2014 in support of OP REASSURANCE. Sgt Penney returned to CFSME in January 2012 to attend the QL5 course and again in 2015 to attend QL6A. Upon completion of these courses, he returned to 91 CEF to supervise junior EGS Techs and to assist with multiple projects in the community.

After more than 16 years of service, Sgt Penney will retire from the CAF on 30 Sep 2022 and has accepted a position with Real Property Operations Detachment Gander.

## **Sgt J.L. Penney, CD**

Né à Gander, Terre-Neuve, le Sgt Penney s'est enrôlé dans les Forces armées canadiennes (FAC) en mai 2006. Après avoir terminé la formation QMB à la BFC Borden et la formation NQ3 à l'EMFC de Gagetown, le Sgt Penney est retourné à la 91<sup>e</sup> Escadrille du génie construction (EGC) à la 9<sup>e</sup> Escadre Gander.

Au cours des années suivantes, le Sgt Penney a participé aux FOI Jeux 2010, a été déployé avec la FOI Afghanistan lors d'une visite d'assistance technique en 2010, a participé à l'OP NANOOK en 2011 et a effectué un autre VAT en Lituanie en 2014 à l'appui de l'OP REASSURANCE. . Le Sgt Penney est retourné à l'ÉGMFC en janvier 2012 pour suivre le cours NQ5 et de nouveau en 2015 pour suivre le cours NQ6A. À la fin de ces cours, il est retourné au 91<sup>e</sup> EGC pour superviser les techniciens GE juniors et pour aider à de multiples projets dans la communauté.

Après plus de 16 ans de service, le Sgt Penney prendra sa retraite des FAC le 30 septembre 2022 et a accepté un poste au Détachement des opérations immobilières de Gander.